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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2023. július 11. (kedd) napján 10 óra 15 perckor Szekszárd Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatalának Polgármesteri tárgyaló termében megtartott rendkívüli, nyilvános 
üléséről. 
 
Jelen vannak:    Murvai Árpád elnök; 
     Faragó Zsolt elnökhelyettes; 

Móra Viktória képviselő, tag; 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag; 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag 

 
Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Gyulay Soma jogi és bizottsági referens; 

Kovács Klaudia adminisztrátor; 
dr. Horváth Annamária köznevelési referens; 
Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens 

 
Murvai Árpád elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy a bizottságból 5 
bizottsági tag jelen van, a bizottság határozatképes. Az elnök az ülést 10 óra 15 perckor 
megnyitja. 
 
Murvai Árpád elnök: A napirendi pontok elfogadására szavaznánk, ha nincs egyéb javaslata 
senkinek. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirendi pont elfogadására vonatkozó javaslatot, amelyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet állapította 
meg: 

 
NAPIREND 

 
Zárt ülés: 
 
1.napirendi pont: 
Szakértői vélemény megtárgyalása a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. -vel 
kapcsolatban lefolytatott belső ellenőrzésről 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Bay Attila ügyvezető igazgató 
Meghívott: dr. Póla Zoltán 
 



 

   

2 

 
2.napirendi pont: 
Beszámoló a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. 2023. I. félév 
tapasztalatairól 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Bay Attila ügyvezető igazgató 
Meghívott: Bay Attila ügyvezető igazgató 
 
Nyilvános ülés: 
 
3. napirendi pont: 
A Szekszárdi 1. számú Óvoda Kindergarten pedagógiai programja 
(52. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
4. napirendi pont: 
Az Alisca Taekwondo Klub támogatási kérelme  
(53. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
5.napirendi pont: 
Egyebek 
 

 
A bizottság 10 óra 16 perctől 11 óra 35 percig zárt ülést tartott, majd a zárt ülés befejeztével 
nyilvános ülésen folytatja munkáját az elfogadott napirend alapján. 
 
3. napirendi pont: 
A Szekszárdi 1. számú Óvoda Kindergarten pedagógiai programja 
(52. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Előadónak én vagyok ideírva és meglehetősen furcsa helyzetben vagyok, 
mert nem vagyok ennek a témának az előadója, a másik pedig, hogy amint azt gondolom ti is 
tapasztaltátok, hogy erre írásos anyagot nem kaptunk, márpedig úgy tárgyalni egy pedagógiai 
programot, hogy bele sem tud az ember olvasni, úgy nagyon nehéz. Megmondom őszintén, 
én úgy jöttem erre a megbeszélésre, hogy ezt napoljuk el, nem szeretnék olyanban véleményt 
formálni, amit nem olvastam el, nem láttam. Van-e ehhez kiegészítés? 
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dr. Horváth Annamária köznevelési referens: Olyan megfontolásból nem küldtük ki, hogy 
meglehetősen hosszú ez a pedagógiai program, tehát egy nagyobb lélegzetű mű. Igazából, 
ahogy az óvodavezető is írta egy rövid levélben, olyan tartalmi változtatások nem történtek 
benne, technikai módosítások voltak, illetve a német nyelvű szöveget próbálták jobban 
idomítani a magyar nyelvű szöveghez a nemzetiségi nevelésnél. Csak papír alapon kaptam 
meg, de ha szükséges és szeretné látni a Bizottság, akkor természetesen el fogom kérni e-
mailben és akkor ki is tudjuk küldeni. 
 
Murvai Árpád elnök: Van-e vélemény, kérdés? 2 határozattal állunk szemben, illetve 2 
határozat születhet. Az egyik, amit írásban megkaptatok, hogy a 1-es Számú Óvoda 
Kindergarten 2003. szeptember 1-jén hatályba lépő pedagógiai programját véleményezte és 
támogatja a Bizottságunk, ez lenne az A jelű. A B jelű az, hogy a Bizottság, mivel nem látta a 
pedagógiai programot, azt tanulmányozni nem volt módja, ezért nem tudja támogatni és egy 
későbbi ülésen, augusztusban szeretne erre visszatérni, ez a B jelű határozat. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel az A határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 nem 
szavazattal, 1 tartózkodás mellett elutasított. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a B határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

67/2023. (VII.11.) határozata 
a Szekszárdi 1. Számú Óvoda Kindergarten pedagógiai programjáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága 
 

1. Szekszárdi 1. Számú Óvoda Kindergarten pedagógiai programját nem támogatja 

tekintettel arra, hogy a dokumentum nem került megküldésre a bizottság tagjainak; 

Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Murvai Árpád elnök 

 
2. felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a bizottság soron következő ülésére a Szekszárdi 

1. Számú Óvoda Kindergarten pedagógiai programját ismételten terjessze a bizottság 

elé. 

Határidő: a bizottság soron következő ülése 
Felelős: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 
Murvai Árpád elnök: Megkérem a Humán Osztályt, hogy ennek megfelelően augusztusra 
készítse elő ezt a pedagógiai programot és annak a megbeszélését, vitáját. Köszönöm. 
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4. napirendi pont: 
Az Alisca Taekwondo Klub támogatási kérelme  
(53. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Gondolom mindenki olvasta a Taekwondo Klub támogatási kérelmét. 
Van-e kérdése valakinek ezzel kapcsolatban? 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Mennyi pénzünk van a tartalékkeretben? 
 
Kovács Klaudia adminisztrátor: 3.294.500 forint. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Érkezett-e be a tartalékkeretre hozzánk bármi, ami még esetleg 
nem került megtárgyalásra, de már tud az Osztály róla?  
 
Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens: Nem érkezett. 
 
Murvai Árpád elnök: Más kérdés, hozzászólás? 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Annyit szeretnék hozzászólni, hogy ismerjük az egyesületnek a 
munkáját, létszámát és tudjuk, hogy drágább lett mindenféle rezsi, meg étkezés, meg szállítás, 
úgyhogy én azt gondolom, hogy érthető és támogatható a kérelmük. 
 
Murvai Árpád elnök: Az én véleményem, hogy volt egy ominózus, nagy vihart és vitát kavart 
támogatási kérelem előttünk, az Unió Boxról beszélek, ahol egy egész szezonra tervezett 
elképzelést nem tudtunk támogatni. Itt egy edzőtáborra nagyobb költséget kérnek, mint amit 
annak az egyesületnek adtunk, ebben kellene gondolkodni. Van-e más vélemény? Zsolt, ez 
javaslat volt a részedről, hogy adjuk meg a kért összeget? 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Igen. 
 
Murvai Árpád elnök: Értem. Ki az, aki egyetért ennek a támogatásnak a megítélésével? 
246.680 Ft-ról van szó. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: A terembérletet mondanám, mert az árak emelkedésével az 
edzői díjakra kértek. Úgy gondolom, hogy most az étkezés költsége lett több, amit 
megneveztek, a terembérlet. Írták, hogy 3 szolgáltatóból 2 árat emelt, úgy gondolom, hogy 
nem az edzők emeltek árát, hanem valószínűleg a terembérlet, étkezés, szerintem ez lehet. 
 
Murvai Árpád elnök: Itt van egy olyan, hogy edző költsége. Egyetlen kollegától nem sajnálom 
a pénzt, de én életemben egyetlen edzőtábort sem csináltam a 27 év alatt, hogy azért külön 
pénz kaptam, tehát ez benne volt abban, hogy én vagyok az edző.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Most ez feltételezés, hogy az edző az egyesületé. Mi van akkor, 
ha a táborra van esetleg a másik egyesületből, és annak van egy külön díja? 
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Murvai Árpád elnök: Tehát meghívott edző. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Nem hiszem, hogy egy óriási összeg, 112.000 forint, a járulék 
összesen 14 napra 28.000 Ft. Én tartom magam a javaslatomhoz, de a bizottság többi tagja is 
tegyen javaslatot. 
 
Murvai Árpád elnök: Más javaslat van-e? Elhangzott a Zsolté.  
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én nagy dilemmában vagyok, mert ebből 106.000 már 
nem is az övé. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Az a Sportcsarnoké. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én eredetileg úgy gondoltam, hogy 150.000 forintot 
javasoltam volna. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Én is az edzőkön dilemmázok. Nincs információ arról, hogy 
milyen edző. Ha most tényleg olyan edző, aki alapesetben a csapat edzője is és kap is érte 
egyébként fizetést is. 
 
Murvai Árpád elnök: Teljesen igazad van. Gondoljunk bele, hogy a dzsúdósokkal kapcsolatban 
mit engedtünk meg. Engedtünk egy olyan átcsoportosítást, hogy a saját edző kapjon 700.000 
forintot. Gondolkozzunk. 
 
Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens: A dzsúdóval kapcsolatban szeretném 
megemlíteni, hogy egy éves működési költség átcsoportosítása lényegében papírmunka, tehát 
hogy ott az edző nem számláz be az egyesületbe, hanem megbízási szerződése van, és ők ezt 
véletlenül rossz sorba írták, tehát hogy nem külön programra kértek ők edzői díjat. 
 
Murvai Árpád elnök: Ki az, aki a Zsolt javaslatát támogatja?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

68/2023. (VII.11.) határozata 
az Alisca Taekwondo Klub támogatási kérelméről 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága dönt arról, hogy 
 

1. az Alisca Taekwondo Klub támogatási kérelmét tartalék kerete terhére 246.680 Ft-tal 
támogatja;   
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Határidő:  2023. július 11. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a támogatói okiratot készítse el;  

Határidő:  2023. július 18. 
Felelős:  dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 
3. felhívja az alpolgármestert az elkészített támogató okirat aláírására; 

Határidő:  2023. július 25. 
Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 
4. felhívja a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a támogatási összeg 

átutalására. 
 

Határidő:  2023. július 31. 
Felelős:  Szántóné Karl Rita pénzügyi osztályvezető 
  Zsiga Marianna számviteli osztályvezető 

 
5.napirendi pont: 
Egyebek 
 
Murvai Árpád elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság befogadta és elfogadta az Alisca 
Taekwondo Klub támogatási kérelmét. Köszönöm szépen. Egyebekben van-e hozzászólása 
valakinek? Nekem van, de nem fogtok örülni. Biztosra veszem, hogy a jövő héten lesz 
Közgyűlés, Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyűlése szerintem össze fog ülni és előfordulhat, 
hogy lesz olyan téma, amit esetleg meg kell beszélni, tehát lehet, hogy a jövő héten is 
találkozunk. 
  
Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens: Én beszéltem az UFC és a KSC elnökével is, ők 
nyitottak a találkozásra. A KSC-nek pont a mai napon volt megbeszélése és ezt a Noémi jelezte 
múlt héten. Az UFC-sek is jönnének, a Zoltánnak volt Pesten egy megbeszélése, de ő ezt át 
tudta volna tenni. Ha még egy bizottsági ülés lenne elnök úr, akkor én azt gondolom, nyitottak 
lennének a találkozásra, én úgy vettem ki a szavaikból. A KSC szakmai anyaga bent van, az UFC-
től kértem egy olyan anyagot, ami erre a félévre vonatkozik, hogy ahhoz képest, ami volt év 
elején szakmai beszámoló, ahhoz képest miben változtak, milyen nehézségeik vannak és 
hogyan próbálják ezeket megoldani, én így kértem. Be is küldtek volna egy anyagot, de azt 
mondta az elnök úr, hogy ő egy kicsit összecsapottnak érzi. Akkor mondtam, hogy egy kicsit 
még dolgozzanak rajta is, és hogy küldjék be, de mind a kettő nyitott arra, hogy jöjjenek. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Pont ezt akartam kérni, hogy hozzuk össze mielőbb őket, viszont 
szerintem mind a kettő terjedelmes lesz, nem biztos, hogy egyszerre kéne meghallgatni őket. 
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Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Mindenképpen külön kéne meghallgatni őket. Kezdjük 
szerintem az UFC-vel, velük szerintem egy kicsit másként tudunk tárgyalni. A KSC-be 
beszálltunk 40 millióval, azt jobban körbe kell járni, és mondtad, hogy politikai ügy is lesz ebből 
biztos. Az UFC-t be lehetne tenni hétfőre, nem tudom, nektek jó-e?  
 
Murai Árpád elnök: Legyen az ülés hétfőn 10 óra 30 perckor. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Nem lenne célszerű idehívni az Attilát, hogy mik azok az 
eszközök, amik esetleg szóba kerülhetnek átadásnál, ami befolyásolja majd a tárgyalást? 
Odaadja a fűnyírót, nem adja oda. Ez nagyon fontos, mert mi felkínálunk valamit, hogy vedd 
át, tudja a saját problémáját az UFC, de nekünk azt kell tudni, hogy mi az, amit oda tud adni a 
Sportcsarnok és mi az, amit nem.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ne terheljük ezzel az Attilát. 
 
További hozzászólás nem hangzott el, így az elnök a nyilvános ülés 11 óra 55 perckor 
berekeszti.  
 

K.m.f 
 
 
 

Mácsik Henrietta 
                     jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
Készítette: 
 

dr. Gyulay Soma 
  jegyzőkönyvvezető 

  

Murvai Árpád 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Biró Gyula 
                aljegyző 

 


